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***English version*** 
 
This is to certify that the delivered products are in compliance with 
 

• COMMISSION DELEGATED REGULATION (EU) 2023/1608 of 30 May 2023 amending Annex 
I to Regulation (EU) 2019/1021 of the European Parliament and of the Council as regards the 
intake of perfluorohexanesulfonic acid (PFHxS), its salts and PFHxS-related compounds, 
Commission Delegated Regulation (EU) 2021/277 of 16 December 2020 amending Annex I to 
Regulation (EU) 2019/1021 of the European Parliament and of the Council on persistent organic 
pollutants with regard to pentachlorophenol and its salts and esters, including the Annexes 
thereto: Annex I (Part A / Part B), Annex III (LIST OF SUBSTANCES SUBJECT TO RELEASE 
REDUCTION PROVISIONS),  Annex IV (List of substances subject to the waste management 
rules referred to in Article 7) 

• REACH Regulation (EC) No. 1907/2006 Annex XVII, conditions of restrictions 68 & the EU 
Regulation 2017/1000 for the restrictions in regards to perfluorooctanoic acid (PFOA), its salts 
and PFOA- related substances. 

 
To the best of our knowledge, none of the substances currently defined in the Directive are intentionally 
added to our products during production or are produced during the individual production steps. 
 
 
 
***german version*** 
 
Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend folgender Richtlinie / 
Stoffverbotsliste: 
 

• DELEGIERTE VERORDNUNG (EU) 2023/1608 DER KOMMISSION vom 30. Mai 2023 zur 
Änderung des Anhangs I der Verordnung (EU) 2019/1021 des Europäischen Parlaments und 
des Rates hinsichtlich der Aufnahme von Perfluorhexansulfonsäure (PFHxS), ihrer Salze und 
von PFHxS-verwandten Verbindungen, delegierte Verordnung (EU) 2021/277 der Kommission 
vom 16. Dezember 2020 zur Änderung des Anhangs I der Verordnung (EU) 2019/1021 des 
Europäischen Parlaments und des Rates über persistente organische Schadstoffe in Bezug auf 
Pentachlorphenol sowie seine Salze und Ester inklusive der zugehörigen Anhänge: Anhang I 
(Teil A / Teil B), Anhang III (LISTE DER STOFFE, DIE BESTIMMUNGEN ZUR 
VERRINGERUNG DER FREISETZUNG UNTERLIEGEN), Anhang IV (Liste der Stoffe, die den 
Abfallbewirtschaftungsbestimmungen gemäß Artikel 7 unterliegen) 

• REACH-Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 Anhang XVII, Beschränkungsbedingungen 68 und 
EU-Verordnung 2017/1000 für die Beschränkungen in Bezug auf Perfluoroctansäure (PFOA), 
ihre Salze und PFOA-bezogenen Substanzen. 

 
Nach unserem aktuellem Kenntnisstand werden bei der Herstellung keine der derzeit in der Richtlinie 
definierten Stoffe absichtlich unseren Produkten zugesetzt oder entstehen während der einzelnen 
Produktionsschritte. 
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https://echa.europa.eu/de/list-of-substances-subject-to-pops-regulation. 
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